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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Orbán Viktor, miniszterelnök 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "A felsőfokú tanulmányokat folytató diákok segítése, 
elvándorlásának megakadályozása kevésbé fontos az Önök számára?" 

Tisztelt Miniszterelnök úr!

Mindenekelőtt szeretném leszögezni, hogy nagy örömömre szolgál - az általam jegyzett, és Önök 
képviselői által leszavazott törvényjavaslathoz hasonló – azon terve, mely szerint 2022. január 
elsejétől SzJA mentességet biztosítana fiataloknak.

Ez egy előrelépés, akkor is örülök ennek, ha a korábbi javasalthoz képest Ön több mint egy 
esztendőt késlekedett, amely késlekedés az Ön szavaival élve: „körülbelül 130-150 milliárd forintba
került” a fiataloknak csak a tavalyi esztendőben, ahogyan természetesen az ideiben is ekkora kiesést
jelent majd számukra.

Arról nem is beszélve, hogy a 25 éves korhatár – bizonyára szavazatszerzés szempontjából Önnek 
jó dolog, hiszen köztudottan csehül állnak ebben a korcsoportban – jóllehet elősegíti az elvándorlás 
megállítását, de sokkal nagyobb segítség lenne az önálló életkezdéshez, ha ez a kedvezménnyel 
biztosított korhatár, a 29. életév megkezdéséig terjedne.

Gondoljon bele Tisztelt Miniszterelnök úr, egy főiskolát-, vagy egyetemet végzett munkatársunk jó 
esetben 22-, vagy 23, - orvosok esetében pl. 24 - 25 évesen lép a munka világába. Az utóbbiakat 
nem illeti kedvezmény? A felsőfokú tanulmányokat folytató diákok segítése, elvándorlásának 
megakadályozása kevésbé fontos? Ezekről az emberekről letett Miniszterelnök úr?

A fentiek nyomán kérdezem Tisztelt Miniszterelnök Urat, támogatja-e, hogy a bejelentett SzJA 
mentesség mindenkinek, de legalább a felsőfokú tanulmányaikat végző fiatal munkavállalók 
számára a 29. életév betöltéséig biztosított legyen?

Jakab Péter


